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Sz. Pan

Marek Paprocki
Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego

Szanowny Panie Przewodniczący,

Działając na podstawie § 30 Statutu Powiatu Mieleckiego składam za Pana 
pośrednictwem ponownie interpelację do Starosty i Zarządu Powiatu Mieleckiego 
sprawie dostępności do świadczeń opieki zdrowotnej w poradniach specjalistycznych 
Szpitala Specjalistycznego im, Edmunda Biernackiego w Mielcu.

W  odpowiedzi na złożoną w dniu 24 maja br, interpelacje w sprawie analizy 
dostępności do świadczeń opieki zdrowotnej w poradniach specjalistycznych 
w obecnej sytuacji epidemiologicznej otrzymałam wyjaśnienie, cytuję z dnia 
11 grudnia 2020r. została wznowiona realizacja świadczeń zdrowotnych w zakresie 
ambulatoryjnej opieki specjalistycznej. W związku z powyższym wszystkie poradnie 
specjalistyczne świadczą usługi w pełnym zakresie z zachowaniem zasad reżimu 
sanitarnego. Pacjenci korzystają z wizyt stacjonarnych zgodnie z ustalonym planem 
opieki i stanem klinicznym.”

Moja interpelacja dotyczyła analizy dostępność do badań lekarskich, 
diagnozowania i udzielania porad w zakresie bezpłatnej opieki zdrowotnej oraz 
zmniejszenie czasu oczekiwania na poradę przez pacjentów. Zwracałam uwagę na 
dostęp do świadczeń zdrowotnych w zakresie neurologii i okulistyki, Nie otrzymałam 
odpowiedzi w zakresie dotyczącym zmniejszenie czasu oczekiwania na poradę przez 
pacjentów. Z własnego doświadczenia, jak i głosu mieszkańców, czas oczekiwania, 
dla przykładu do poradni neurologicznej jest odległy tj, ponad rok,

Czy taki okres oczekiwania jest zadawalający? Proszę zatem przedstawić 
wnioski z analizy i rekomendacje w tym zakresie w poszczególnych poradniach.
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